
Rak 
 
Beseda pri kateri skoraj vsakega človeka "zmrazi", zlasti če se nanaša na njega. Človek bi se 
moral najprej vprašati zakaj rak sploh nastane? Odgovor zdravnikov je ponavadi "Ne vemo". 
Bolnikom ponavadi tudi ne povejo, da je to kar obsevajo ali izrežejo samo posledica oz. neka 
gmota, ki je rabila določen čas, da je nastala. Te stvari lahko izrežejo, pomorijo in ne vem kaj še 
vse. Problem je drugje, škodljive snovi se v večini primerov še vedno nahajajo v krvi in globoko 
znotraj v organih... 
 
Kar se onkologije tiče...pri nas je najbolj v uporabi obsevanje, ki je najbolj preprosto in poceni. 
S tem načinom se zaobjame določen del telesa in dobesedno skuri vse- zdrave in bolane celice. 
Med druge načine recimo spada vbrizganje radioaktivne snovi oz. zdravila z neko substanco v 
točno določen del telesa oz. organa. To pa zahteva že malo bolj usposobljen kader, povzroči 
manj škode in je seveda dražje. V vseh primerih se seveda pojavijo stranski učinki, ki jih je lahko 
za par listov A4 formata... 
 
Danes lahko bolniku odstranijo del rakavega debelega črevesja, čez dve leti se bo recimo 
pojavilo na grlu, čez pet v kosteh...itd...Zato se po "uspešnem" zdravljenju raka s kemoterapijo, 
obsevanjem ali kako drugače vsaj 10-15. let uradno ne govori o ozdravitvi raka, ampak o 
remisij...Zaenkrat medicina še ni sposobna človeku zamenjat vso kri ali odstraniti vse ali vsaj 
večino škodljivih snovi iz notranjih organov in ostalih prostorov kamor se te odlagajo, da ne 
ogrozijo vitalnih organov... 
 
Po TKM rak nastane zaradi preveč strupov v organizmu...kakšnih to je pa že drugo 
vprašanje...Meni osebno se zdi smiselno upoštevati vse dejavnike, ki vplivajo na življenje- psiho, 
miselnost, prehrano, kozmetiko, itd...šele potem lahko pride do temeljitih sprememb v 
zdravju... 
 
Glih zato so razni posti, sokovi in ne vem kaj še vse toliko učinkoviti pri "zdravljenju" raka. V 
bistvu so to samo pripomočki za detoksikacijo oz. izločanje določenih škodljivih snovi iz 
organizma, da se pospeši regeneracija celic. Aloe vera in ostali zeliščni "zvarki" imajo pač 
določeno moč, svoje področje delovanja, ampak trditi da prav nek sok iz ne vem kaj zdravi 
raka...To se mi zdi pa malo smešna trditev, ki jo prodajalci pri marketingu tako radi poudarjajo. 
Večina ljudi danes je premalo poučena (seznanjena) o delovanju organizma, vplivu hrane, 
psihičnega počutja na zdravje, ipd.,  zato nasedajo tem lepim besedam. Bolj pravilno bi bilo 
rečt- pomaga pri okrevanju ali vzdrževanju človeškega organizma v nekih določenih- 
sprejemljivih mejah... 
 
Kakor sem jaz seznanjen je te stvari (post, sokovi, zeliščni čajčki, alternativa) danes še zmeraj 
najbolje uporabljati v kombinaciji z uradno medicino. Tudi če se človek ne odloči za 
kemoterapijo ali pa se zdravi po svoje, je pač priporočljivo hodit na krvne in druge preiskave, da 
se vidi ali se je stanje (bolezen) poslabšalo, miruje ali celo izboljšalo. Prvi pokazatelj okrevanja 



ali izboljšanja je ponavadi glih normalna vrednost krvnih telesc...naprej pa tako kot se človek 
takrat odloči... 
 
In še malo za razmislek...odlomek iz knjige...v hrvaščini... 
 
.........Prinosi mojim grudima epruvete u kojima se nalaze uzorci tkanina 
na kojima su određeni tipovi tumora. Kod druge epruvete se 
zaustavlja. 
Radi se o adenokanceru desnog plućnog krila, zaključuje 
doktor s ponosom i nastavlja: 
- Odnosno, to je tumor koji napada plućne alveole. Samo da 
vam kažem da, kada je dijagnoza u pitanju ne pravim greške. Kada je 
lečenje u pitanju, to je mnogo teže. Čovek može da pomisli kako je 
zahvaljujući ovom metodu lako pristupiti isceljenju. Pre pojave tumora, 
na tom mestu se na koži dugo javlja povišena koncentracija 
štetnih materija. Drugim recima, ako ih sa tog mesta otklonimo tumor 
se možda neće ni pojaviti. Međutim, desilo se nešto čudno. Antibioticima 
sam tretirao ta mesta i ubijao sve štetne viruse. Sve pokazatelje 
o prisutnosti teških metala doveo sam u normu ali se nakon nekog 
vremena sve vratilo na staro. Nisam u stanju da objasnim ovaj fenomen. 
Da li biste vi mogli da ga objasnite? 
- Objašnjenje je veoma jednostavno. Po vašem metodu, razlozi 
za pojavu tumora nalaze se na površini kože. Zato i mislite da ćete 
otklanjanjem štetnih materija sa površine kože uspeti da izlečite tumor. 
Istina je sledeća: tumor se ne nalazi u telu, niti na njegovoj površini, 
već u informacionom polju čoveka. Naše emocije koje, iako su 
direktno u vezi sa telom, imaju svoj sopstveni izvor iz kojeg nastaju u 
prostoru. Tj., prvo se naša osećanja razboljevaju a zatim dolazi do 
deformacije struktura u informacionom polju. I na onom mestu na 
telu gde se one ispoljavaju dolazi do promena na koži. Tek nakon 
nekog vremena na tom mestu se može javiti tumor. Prema tome, 
deformacije na koži na neki način sprečavaju da se oboljenje pojavi 
odmah. Ako se na tom mestu pojavi rana ili ekcem to smanjuje 
deformaciju strukture u polju. 
Čuo sam interesantan podatak koji su ustanovili lekari. Kod 
pacijenta koji je dobio moždani udar radi se trepanacija lobanje i 
posledice udara prolaze mnogo brže. Ili, čovek boluje od neizlečivog 
kožnog obolenja na nozi, lomi tu istu nogu i kožno oboljenje nestaje. 
- Možda bi trebalo da vam se na to mestu napravi manji hirurški 
rez, zainteresovano pita moj sagovornik. 
- Mislim da u mom slučaju to ne bi bilo od pomoći. Ovde promene 
na fizičkom planu nisu dovoljne. Meni ostaje samo jedan put a 
to je dosledna promena na nivou osećanja.......... 
  



Vir...Dijagnostika karme 6. knjiga- Ka božanskom...avtor Lazarev... 
 
 


